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Brancheorganisatie INretail wil dat het voor alle winkeliers mogelijk is om hun aankopen bij de winkelentree af
te halen. Nu is dat alleen toegestaan voor bouwmarkten. De organisatie vindt dat er daardoor met twee maten
gemeten wordt. 

"Een afhaalmogelijkheid bij de winkelingang helpt ondernemers te overleven en het kan honderd procent
coronaproof georganiseerd worden", meent INretail. Het zou omzet genereren voor de non-foodbranche en het
ontlast webwinkels die al aan de maximale capaciteit van hun logistiek zitten. 

Volgens de branchekoepel meet het kabinet nu met twee maten en dat zorgt voor onduidelijkheid bij de
retailer. "Zo werk je in de hand dat ondernemers allerlei manieren gaan verkennen om toch een boterham te
verdienen. Dat moet je als overheid niet willen."

Pakketpunten
Het gros van de pakketpunten in boekhandels, tabakzaken en bouwmarkten blijft geopend, meldt NOS. Het
levert de ondernemers echter nauwelijks wat op. "Het is goedkoper om dicht te gaan", zegt Eric Herni, eigenaar
van boekwinkel The Read Shop in Almere Haven. "De opbrengst van de pakketten zelf is centenwerken, niet
eens genoeg om de stroom te betalen."

Herni krijgt in elk geval tot 18 december twintig euro per uur van PostNL om open te blijven. DHL betaalt niet-

https://nos.nl/artikel/2360798-grootste-deel-pakketpunten-in-winkels-blijft-open.html


essentiële winkels met een afhaalpunt zestig euro per dag om minimaal drie uur open te zijn. 

De pakketpunten in de bouwmarkten van Gamma en Karwei waren juist dicht afgelopen dinsdag. "We willen
eerst uitzoeken hoe we dit veilig en verantwoord kunnen doen. We willen niet dat er enorme rijen ontstaan",
aldus een woordvoerder van het moederbedrijf van de bouwmarkten.
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